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Deltagere: Kenneth Høfler, Birte Juul Pedersen, Helge Larsen, Birgit Stokbro, Anette Guldfeldt, Bir-

ger Brix, Annette Lønk og Torben Nymann. 

Fra administrationen: Administrerende direktør, Palle Adamsen og Forretningsfører Pia Hesselvig 

(referent) 

 

 

Dagsorden for organisationsbestyrelsesmøde:  
  

1. Godkendelse af seneste mødereferat 
2. Orientering fra formanden 
3. Opsamling på formandsmødet 
4. Orientering fra administrationen 
5. Byggeri og renoveringer 
6. Udlejningssituationen 
7. Eventuelt  

 

 

1. Godkendelse af seneste mødereferat 
Det indstilles, at organisationsbestyrelsen foretager endelig godkendelse referat fra organisationsbe-
styrelsesmøde den 22. marts 2023.  
 
Beslutning: 
Godkendt som indstillet.  
 

2. Orientering fra formanden  
Kenneth orienterer om nyt siden seneste møde. Beretningen vedlægges referat. 
 
Birte supplerede med at oplyse, at hun har været til BL-møde, hvor temaet var bestyrelsens ansvar i 
byggesager. Slides fra mødet udsendes til organisationsbestyrelsen. Der var desuden en drøftelse 
om ladestandere for elbiler.  
Der er et ”forsamlingshusmøde” på tirsdag, og et møde hos Himmerland i BL-regi d. 13/5. 
 
 
3. Opsamling på formandsmødet 
Bestyrelsen foretog en opsamling på formandsmødet afholdt den 19. april 2023.  
 
Et af temaerne havde været en drøftelse af afdelingsbestyrelsens rolle i indkaldelser mv. til afdelings-
møder, hvor Birger havde en fremlæggelse. Der skal laves et oplæg, som kan sendes til bestyrel-
serne. Birger kontakter Kursusafdelingen for at høre, om de kan være behjælpelig.  
 
Højrisparkens nye formand havde et ønske om, at de to afdelinger i Vadum etablerer et samarbejde. 
 
Vesterhavsparken har et ønske om, at beplantningen i fællesområderne skal ændres. Der er desu-
den planer om ændring af råderetskatalog.  
 
Afdeling 302-0 i Pandrup har fået ny formand. Der er udfordringer med at afdelingen er spredt ud 
over et stort geografisk område.  
 
Rønhøj har udfordringer med nabostridigheder. Mentor for afdelingen har lovet at være behjælpelig 
omkring konfliktmægling.  
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Hortensiaparken har stadig udfordringer med mangler efter renoveringssagen. Især fugtproblemer i 
forbindelse med utætte tagterrasser.  
 
Organisationsbestyrelsen har planer om at lave en besigtigelsestur til Hortensiaparken. Det kan være 
i forbindelse med organisationsmødet i juni og evt. kombineres med et besøg til renoveringssagen i 
287-1 og evt. også andre steder. Rundturen planlægges til at være i kombination med organisations-
mødet d. 29/6. 
 
Bestyrelsen på Frejavej er rigtig glade for at afdelingen er blevet tilsluttet fjernvarmen.  
 
I Vestbyen er der store problemer med narko i området. Der er kontakt til narkopolitiet.  
 
I Mou har de nogle fine aktiviteter for beboerne. 
 
På Brodersensvænget var der nye med fra bestyrelsen.  
 
Kornelparken har udfordringer med rygning i arkaden og husdyr. 
 
I afdeling 76-0 skal de fremover indgå i den helhedsplan, der hidtil kun har dækket Aalborg Ø.  
Afdelingen har oprettet en Facebookside. 
 
I Rughaven skal facaderne afvaskes. Der er desværre utætte tagrender, men det er der taget hånd 
om nu.  
 
Der var generelt lidt forvirring omkring forskel på afdelingstjek og budgetmøder.  
 
Inden næste formandsmøde drøfter organisationsbestyrelsen hvilke temaer, der skal behandles.   
 
 
4. Orientering fra administrationen 
Palle adresserede bemærkningerne i referatet fra martsmødet, hvor bestyrelsen udtrykte bekymring 
for arbejdsmiljøet i Lejerbo (både drift og administration). Der har været afholdt møde med Birger og 
Kenneth og med baggrund i det møde foreslås det, at Mette Møllerhøj kommer og deltager på næste 
organisationsmøde, og at mødet laves som et temamøde, hvor Mette fortæller om de processer vi 
har i forhold til rekruttering, fastholdelse og ophør af ansættelse, så det forhåbentlig kan give ro i ma-
ven på bestyrelsen.  
 
Bestyrelsen havde herefter en drøftelse af samarbejdsklimaet i organisationsbestyrelsen. Birger fore-
slog, at der kommer lidt mere åbenhed, hvor der også er mulighed for at få ”luft” for frustrationer ind i 
mellem, at der bliver talt ud om tingene, og at vi så kommer videre derfra. Et forslag kunne være ”be-
styrelsens kvarter”.  
 
Beslutning: 
Bestyrelsen bifalder idéen med besøg af Mette Møllerhøj og ser frem til mødet d. 24/5. Herefter tages 
der stilling til, om der skal yderligere tiltag til, for at samarbejdsklimaet i bestyrelsen bliver bedre.  
 

 

5. Byggeri og renoveringer 

Lukket punkt 

 
Beslutning: 
Orienteringerne blev taget til efterretning.  
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6. Udlejningssituationen 
Det indstilles, at udlejningssituationen tages til efterretning. 
 
Beslutning: 
Udlejningssituationen blev taget til efterretning.  
 
 
7. Eventuelt  
Anette laver udkast til mødedatoer i 2. halvår 2023, der kan fremlægges på næste organisationsbe-
styrelsesmøde. 
 
Der blev aftalt samkørsel til landsrepræsentantskabsmødet.  
 
 
 
Godkendt d. 25/4- 2023 
 
Kenneth Høfler  
____________________ 
Formand 
 


